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                                                                               Πειραιάς, 24 Σεπτεμβρίου 2020 

 

Το Πολυδύναμο Περιφερειακό Ιατρείο Σπετσών εξυπηρετεί καθημερινά 

πολυάριθμους ασθενείς, κατοίκους ή επισκέπτες του νησιού.  

 

Για αυτό και είναι αναγκαία η στελέχωσή του με το απαραίτητο ανθρώπινο 

δυναμικό, ώστε αυτό να μπορεί να λειτουργεί εύρυθμα και να διασφαλίζει την 

υγεία των πολιτών.  

 

Είναι, λοιπόν, απαραίτητη η κάλυψη των άμεσων αναγκών που έχει το 

Πολυδύναμο Περιφερειακό Ιατρείο Σπετσών για έναν ιατρό υπαίθρου, έναν 

παιδίατρο και έναν οδηγό ασθενοφόρου, ιδίως υπό τις κρίσιμες παρούσες 

συνθήκες της πανδημίας του κορωνοϊού.  

 

  

Ο κύριος Υπουργός παρακαλείται να απαντήσει στο ακόλουθο ερώτημα:  

      

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

10021

Ημερομ. Κατάθεσης:

24/9/2020



 

- Σε ποιες άμεσες ενέργειες θα προβεί το Υπουργείο Υγείας, ώστε να 

στελεχωθεί το Πολυδύναμο Περιφερειακό Ιατρείο Σπετσών με το 

απαραίτητο, αυτή τη χρονική στιγμή, προσωπικό, ήτοι έναν ιατρό 

υπαίθρου, έναν παιδίατρο και έναν οδηγό ασθενοφόρου, ώστε αυτό να 

μπορεί να λειτουργεί εύρυθμα και να εξυπηρετεί τους ασθενείς με τον 

καλύτερο δυνατό τρόπο;  

 

 

                                   Η  ερωτώσα Βουλευτής 

 

Παναγιώτα Δούνια 

Βουλευτής Α΄ Πειραιώς και Νήσων ΝΔ 




